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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

 
Številka: 032-1/2018 
Datum:  27. 2. 2019 
 
 

Z  A P I S N I K 
4. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 26. 2. 2019 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 
 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Matjaž Ožek, Blanka Pust, Zoran 
Remic, Aleš Starič, Milan Škufca, Tomaž Zorc; 
 
Odsotni: - 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Valerija Jarm– OU 
Anica Marinčič, ravnateljica OŠ Mirna 
Jure Marolt in Gvido Longar – TV Vaš kanal 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 9 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je predlagal je spremenjen (dopolnjen) dnevni red in sicer z dodatno točko: 
 
       5 . Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2019. 
 
Točki 5 in 6 se ustrezno preštevilčita. 
 
Nato je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o novem predlogu dnevnega reda. Razprave in novih predlogov za 
spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 22.01.2019 
2. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
3. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi višine 

subvencije Občine Mirna 
4. Seznanitev s sprejetimi sklepi o sprejemu investicijske dokumentacije (gradivo naknadno) 
5. Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2019. 
6. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
7. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 22.01.2019 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 3. redne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 22.01.2019. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
 
Mag. Valerija Jarm je obrazložila zakonske podlage, način in vsebino sklepa določitev cen programov v Vrtcu Deteljica. 
Način oblikovanja izračuna cene programa v vrtcu določa Pravilnik o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki 
izvajajo javno službo. Cene programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo, predlaga vrtec. Ceno programa določi občinski svet 
občine ustanoviteljice. 
Iz proračuna občine se vrtcu zagotavljajo sredstva v višini razlike med ceno programov in plačili staršev. 
Ravnateljica OŠ Mirna, Anica Marinčič je k razlagi dodala, da so izračuni nastali s sodelovanjem Občinske uprave (Oddelek za 
družbene dejavnosti) Občina Mirna in računovodkinje OŠ Mirna, gospe Alenke Kozolc. 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD), Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega Sklepa, ki je ugodnejši za starše (varianta 2). 
 
Župan je dodal, da je seznanjen s predlogom ODD, da bi bila cena vrtca še bolj ugodna  za starše. Pojasnil je, da vsako znižanje 
pomeni obremenitev proračuna Občine Mirna in v nadaljevanju je dodal, da Občina Mirna za socialne transfere nameni precej 
proračunskih sredstev. Omenil je tudi, da so prevozi osnovnošolskih otrok v šolo in iz nje za občino precejšnje breme, saj je 
šolski okoliš dokaj obširen. V nadaljevanju je dodal, da si bo vsekakor prizadeval za še bolj prijazne cene vrtca. Župan je 
predstavil programe, ki jih Občina nudi občanom na področju družbenih dejavnosti: socialni transferi za otroke, starejše, pomoč 
staršem ob rojstvu otroka, dodatni programi v OŠ, v vrtcu, darila Dedka Mraza,… 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je povedala, da je bila ona predlagateljica dodatnega predloga za znižanje cen v vrtcu in sicer za otroke s stalnim 
bivališčem v Občini Mirna, ki obiskujejo vrtec Deteljica in sicer na ODD. Dodala je, da je vesela, da so si zaposleni v javnem 
sektorju priborili povišanje plač in dodala, da kljub pogajanjem na sestankih niso želeli, da gre to povišanje v breme ostalih 
državljanov in državljank na kakršenkoli način. Ker se plače v gospodarske sektorju niso povišale predlaga, da se prouči njen 
predlog.   
Župan je povedal, da se ravno zaradi tega ZOS (Združenje občin Slovenije), katerega članica je tudi Občina Mirna in SOS 
(Skupnost občin Slovenije) dogovarjata z državo, da bi se razlika zagotovila v okviru državnega proračuna. Predhodno pa je 
potrebno izdelati in sprejeti pravno podlago za morebitno subvenciji. 
 
Aleš Starič je vprašal, zakaj se strošek za dodatno relacijo v Zabrdju poveča, glede na to, da je sedanji avtobus na pol poln. 
Župan je pojasnil, da bo zaradi večjega števila otrok vozilo morda večje, kar posledično pomeni višji strošek prevoza. 
Ravnateljica OŠ Mirna, Anica Marinčič je pojasnila postopek določitve vozila na posamezni relaciji. Ob začetku šolskega leta 
starši izpolnijo prijavnice za prevoz, ki so smernica za določitev velikosti vozila. V praksi pa se pogosto dogaja, da zaradi različnih 
razlogov  starši veliko otrok sami vozijo v šolo ali iz šole, zato vozila niso polno zasedena. 
Milan Škufca je vprašal, ali je cena avtobusa ista, če je poln ali prazen. 
Župan mu je povedal, da je cena avtobusnega prevoza določena s pogodbo, ki jo občina sklene s prevoznikom ob začetku 
šolskega leta in ne vpliva na to, ali je poln ali prazen. 
Direktorica OU Tanja Šinkovec je dodala, da je avtobusni prevoz na podeželji v primerjavi z mestnim in primestnim okoljem, kjer 
se kombinirajo redne linije, izredno drag. 
Zoran Remic je na koncu še poudaril, da so plače v javnem sektorju realno prikazane in obračunane vse dajatve, medtem ko v 
realnem sektorju, predvsem zasebniki, plače ne prikazujejo realno, kar posledično pomeni, da nekateri za vrtec, šolo ipd. 
plačujejo pod svojimi zmožnostmi. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri Osnovni šoli Mirna v 
predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 3. točki: 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi višine subvencije 
Občine Mirna 
 
Mag. Valerija Jarm je podala obrazložitve glede izvajanja storitve Pomoč družini na domu in način določitve cene, ki jo nalaga 
zakonodaja. 
 
Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega Sklepa B. 
 
RAZPRAVA: 
Zoran Remic je povedal, je ta tematika podobna kot pri prejšnji točki, gre samo za nižji obseg sredstev. Zanimala ga je primerjava 
cene storitve „Pomoč na domu“ v primerjavi s ceno institucionalne oskrbe.   
Mag. Valerija Jarm je povedala, da je strošek nege oskrbovancev v domu za starejše bistveno višji. 
Zoran Remic je dodal, da zato podpira višjo subvencijo za pomoč na domu s strani občine. 
Mag. Valerija Jarm je še dodala, da je omejeno tudi število ur, ki ga posameznikom nudi posamezna oskrbovalka, ki izvaja 
storitev pomoč na domu. Poudarila je, da je pomoč na domu za marsikaterega občana ustreznejša rešitev, kot oskrba v domu, 
saj oseba ostane v domačem okolju. Občine plačujejo stroške najema desetih osebnih vozil, s katerimi se oskrbovalke vozijo do 
oskrbovancev. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter 

določitvi višine subvencije Občine Mirna v predloženi vsebini, ki izhaja iz  predloga Sklepa B. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Seznanitev s sprejetimi sklepi o sprejemu investicijske dokumentacije 
 
Vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. Prisotne je seznanila z vsebino treh investicijskih 
dokumentov in poudarila, da  gre za projekte, s katerimi občina kandidira za pridobitev sredstev iz državnega oz. EU proračuna.   
 
Dodatno je gradivo obrazložil še župan. 
 
RAZPRAVA: 
Milan Škufca je vprašal, ali je pripravljavec popisov potrebnih del za sanacijo občinskih cest uskladil cene? 
Župan mu je odgovoril, da je upošteval dogovor. 
 
Blanka Pust je vprašala ali so cene dokončne? 
Župan ji je odgovoril, da gre za ocenjene vrednosti potrebnih del, dokončne cene pa bodo znane po izvedenem javnem razpisu 
za izbiro izvajalca. V primeru, da bi cena presegala proračunsko zagotovljena sredstva, se razpis razveljavi in se izvede  
pogajanja s posameznimi prijavitelji. 
 
Antona Mirta je zanimalo, kdo nadzira izvedbo gradbeni del. 
Župan mu je povedal, da se tudi nadzornika izbira na podlagi javnega naročila. Kakovost njegovega dela pa je odvisna od 
izbranega nadzornika. Dodal je še, da če kdo opazi pomanjkljivosti pri vzdrževanju javnih cest in površin ali poškodbe na vozišču,  
naj to sporoči OU (Davorin Fink oz. na mag. Štefana Velečič).   
 
Aleša Stariča je zanimalo, kdo skrbi za vodotoke? 
Župan mu je povedal, da je urejanje voda v pristojnosti države, občane pa poziva, da probleme, ki jih opazijo, sporočijo OU, ki bo 
urgirala na Agencijo RS za vode. Za pomoč glede vodnega dovoljenja bo župan prosil g. Blaža Pavlina in g. Franca Kepo, 
poslanca iz našega okoliša. 
Nadalje razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
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SKLEP: 
Skladno s sklepom številka 410-0038/2018-13 z dne 23.01.2019 je župan Občinski svet Občine Mirna seznanil, da je 
sprejel naslednje investicijske dokumente: 

1. V načrt razvojnih programov za obdobje 2019-2022 je uvrščen projekt »Investicijsko vzdrževanje lokalnih cest 
in javnih poti v letu 2019« v vrednosti 154.863,37 EUR. 

2. V načrt razvojnih programov za obdobje 2019-2022 se uvrsti projekt »InnoLab« v vrednosti 114.436,00 EUR. 
3. Sredstva za izvedbo projekta »InnoLab« se zagotovijo s prerazporeditvijo sredstev iz projekta: OB212-11-0007 

Investicije in investicijsko vzdrževanje kulturnih domov in večnamenskih centrov okviru proračunske postavke 
1811, skladno s priloženim sklepom o prerazporeditvi proračunskih sredstev. 

4. Dokument identifikacije investicijskega projekta »Investicijsko vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti v letu 
2019« (sklep številka 613-0004/2018-6 z dne 22.02.2019). 

5. Dokument identifikacije investicijskega projekta »InnoLab« (sklep številka 613-0001/2019-2 z dne 22.02.2019). 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2019. 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o dopolnitvi Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2019 (Uradno 
glasilo slovenskih občin št. 3/2019) v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 6. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 2. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 12. februarja 2019 
 

Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
 
K 7. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil: 

- z obiskom 20 županov pri ministru za javno upravo, Rudiju Medvedu, glede vračila pridobljenih EU sredstev iz naslova 
gradnje optičnega širokopasovnega omrežja, kar bi v primeru, da ne bi prišlo do dogovora za Občino Mirna pomenilo 
vračilo 160.000 EUR. Dosežena je bila rešitev, da občine sredstev ne vračajo, država pa vpiše ustrezen lastninski delež; 
- z urgenco ministru za okolje in prostor, Simonu Zajcu glede izdaje pogojev izdelavo PGD in PZI za obvoznico; 
- z aktivnostmi glede dogovora s potencialnim investitorjem, ki namerava graditi dva stanovanjska bloka s 46 stanovanji; 
- z vsebino dogovora z g. Imperlom, ki sodeluje pri projektih gradnje domove za ostarele in si prizadeva za  
implementacijo novih pristopov v smeri medgeneracijskega vključevanja različnih skupin prebivalstva in gradnjo manjših 
objektov z različnimi vsebinami; 
- z obiskom direktorja KZ Trebnje v zvezi s postavitvijo trgovine na Mirni; 
- z aktivnostmi PIC Mirna:  Občina želi pomagati potencialnim investitorjem, ki bi želeli kupiti zemljišča v lasti HETTA 
Asset Resolution za primerno ceno; 
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Aleša Stariča in Zorana Remica je zanimalo v kakšni fazi je projekt Kolesarke povezave Trebnje – Mirna - Mokronog. 
Župan je pojasnil, da Občina Mirna ni odstopila – trenutno je v izdelavi projektna dokumentacija. Problem predstavlja visoka 
investicija, ki za Občino Mirna znaša 1.000.000 EUR, višina evropskih sredstva pa le 480.000 EUR (40% sofinanciranje). Težava 
je tudi pri odkupih zemljišč, kar bi bilo potrebno realizirati do septembra letos, kar je praktično neizvedljivo. Omenil je, da so 
nekatere občine od projekta že odstopile in da se bo zavzemal, da se EU sredstva preusmerijo na druge regijske projekte 
(projektiranje 3. razvojne osi). 

 
Ireno Dim je zanimalo kaj to pomeni za most v Zabrdju. 
Župan je povedal, da v primeru, da od projekta odstopimo, bomo lahko projektno dokumentacijo uporabili za posamezne manjše 
projekte. 

 
Zoran Remic je prenesel vprašanje stanovalcev blokov na Sokolski glede uporabe vrtove in predlagal, da se jim pošlje obvestilo 
glede nameravane gradnje novih blokov oz. do kdaj lahko še uporabljajo vrtove. 
Župan je povedal, da do nakupa zemljišča še ni prišlo in da vrtičke letos še lahko obdelujejo. 

 
Aleša Stariča je zanimalo ali gre za istega investitorja, ki bo gradil na Sotli? 
Župan je pritrdil. 

 
Antona Mirta je gospod Turk iz Zagorice vprašal glede spremembe namenske rabe za svoje gospodarsko poslopje v zadnjih 
spremembah OPN. 
Župan mu je odgovoril, da naj gospod Turk pošlje predlog za spremembo OPN na Občino Mirna, kar bo strokovna služba 
proučila. 

 
Zoran  Remic je župana in člane OS seznanil s predlogom PGD Volčje Njive glede sanacije jaška in mulde, kar je že prenesel 
svetovalcu za področje cestne infrastrukture. 

Matjaža Ožka je zanimalo, kdaj bo objavljen Javni razpis za sofinanciranje izvajalcev športa. 
Župan mu je odgovoril, da še v tekočem tednu. 

 
Župan je ob koncu člane OS pozval k podajo predlogov za člane strokovnih komisij, ki jih imenuje župan. Izoblikovane so bile 
naslednje sestave: 

- Strokovna komisija za šport: Matjaž Ožek, Anton Mirt, Valerija Jarm; 
- Strokovna komisija za mladino: Aleš Starič, Neža Finžgar, Jan Vidrih, Damjan Koščak, Valerija Jarm; 
- Strokovna komisija za socialno varstvo: Blanka Pust, Sonja Bevc, Olga Škarja, Andreja Erazem, Valerija Jarm; 
- Strokovna komisija za kulturo: Zoran Remic, Petra Krnc Laznik, Stanislav Cvelbar, Barica Kraljevski, Valerija Jarm; 

Seja je bila zaključena ob 19:05. 
 
 
zapisala:           ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


